
Pyragų diena 
TV3 televizijos ir SEB banko or-

ganizuojama 14-oji „Išsipildymo ak-
cija“ kaip ir kasmet vėl sutelkė
vi suomenę bendrai misijai – padėti
Lietuvos vaikams. Viena iš „Išsi pil -
dymo akcijos“ dalių – Pyragų diena.
Džiugu, kad Pyragų diena jau tapo
gražia tradicija ir kasmet švenčiama
vis plačiau. Šia iniciatyva visi geros valios žmonės
kviečiami iškepti pyragą, atsinešti jį į darbą, už sutartą
kainą parduoti kolegoms, o surinktas lėšas paaukoti „Iš si -
pil dymo akcijai“. 

Lapkričio 4 d. Visagino savivaldybės administracijos
darbuotojai noriai pri sijungė prie paramos projekto „Išsi -
pildymo akcija“ įkvėptos visuotinės iniciatyvos. Administracijos darbuotojai atnešė
savo rankomis iškeptų pyragų ir per pietų pertrauką pavaišino vieni kitus savo kuli-
narijos šedevrais. Administracijos mažojoje salėje stovėjo aukų dėžutė, kur
kiekvienas ateidamas galėjo įmesti gerumo pinigėlį už pyrago gabalėlį. Surinkti pini-
gai bus pervesti į „Išsipil dymo akcija 2016“ sąskaitą ir panaudoti likimo nus -
kriaustiems vaikams. 

Dėkojame visiems dalyvavusiems, kepusiems bei aukojusiems ir prisidė ju -
siems prie šios kilnios akcijos, skirtos vaikučių sveikatai gerinti.
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Administracijos direktorius Sergejus Mickevičius infor-
muoja apie vykdomą veiklą.

Директор администрации Сергей Мицкевич информи-
рует о выполняемой работе.

На празднике капелл «Гармони -
ка-2016», состоявшемся в Юрбар-
касе, из всех капелл, участвующих в
этом празднике, зрители выбрали
два коллектива, которые понрави-
лись бо ль ше всего. Это капелла на-
родной музыки Висагинского центра
культуры «Linksmuolė» и капелла на-
родной музыки из Шилальского рай-
она «Bijotaičiai».

Объявляется конкурс «За заслуги перед 
Висагинским самоуправлением 2016»

Администрация Висагинского самоуправления информирует, что уже в седь-
мой раз объявляется конкурс номинаций «За заслуги перед Висагинским само-
управлением 2016». Цель конкурса - выбрать и поощрить заслуженных людей,
проживающих и работающих в Висагинском самоуправлении, за наивысшие ре-
зультаты, достигнутые как в личной, так и командной деятельности в 2016 году, а
также - повысить гражданственность жителей и укрепить в них чувство гордости
за представителей своего сообщества, ставших победителями.
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Skelbiamas konkursas „Už nuopelnus 
Visagino savivaldybei 2016“

Visagino savivaldybės administracija informuoja, kad jau septintą
kartą skelbiamas nominacijų konkursas „Už nuopelnus Visagino savi-
valdybei“, kurio tikslas – išaiškinti ir paskatinti geriausių 2016 m. veik-
los rezultatų asmeninėje ar komandinėje veikloje pasiekusius Visagino
savivaldybėje gyvenančius ir dirbančius jai nusipelniusius žmones,
stiprinti gyventojų pilietiškumą ir pasididžiavimą savo bendruomenės
laimėjimais. 

Raginame visas Visagino savivaldybės įmones, įstaigas, organi-
zacijas, asociacijas bei pavienius Visagino gyventojus iki lapkričio 18
dienos teikti siūlymus dėl pretendentų į nominantus. Būtina nurodyti
siūlomo asmens vardą, pavardę ir už kokią veiklą (atliktą ar atliekamą darbą),
nuopelnus siūloma nominuoti. Savo pasiūlymus prašome siųsti elektroniniu
paštu informacija@visaginas.lt arba pristatyti į Visagino savivaldybės adminis-
tracijos gyventojų prašymų priėmimo langelį (Parko g. 14).

Visagino savivaldybės administracijos direktoriaus įsakymu sudaryta konkurso
komisija pagal gautus pasiūlymus atrinks pretendentus ir bus paskelbtas kitas
konkurso etapas, kuriame už nominantus balsuos visi savivaldybės gyventojai. 

Išrinktieji nominantai bus apdovanoti jau tradiciniu tapusio viešo renginio „Mano
miestas – Visaginas“ metu.
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Поздравляем капеллу
«Linksmuol÷»!

Visagino savivaldybė 2016 metų Lietuvos jaunu -
čių sporto žaidynėse tarp mažųjų savival dybių užėmė
2 vietą, praleidusi į priekį tik Palangos savivaldybę.
Šiose žaidynėse dalyvavo visos 60 Lietuvos savival -
dybių. Visaginui atstovavo Spor to centro 13–16 metų
jaunieji spor tininkai.

Bendromis pastangomis Visagino atstovai jaunu -
čių žaidynėse surinko 4112,54 taško ir tik 78 taškais
atsiliko nuo Palangos. Mūsų kaimynai Ignalina užėmė 10 vietą, Zarasai – 12 vietą.
Reikia pažymėti, kad dalyvavimas žaidynė se didžiąja dalimi buvo finansuojamas
iš savi valdy bės biudžeto.

Lietuvos jaunučių sporto
žaidynėse – 

Visaginui 2 vieta!

Mieli studentai,

Jūsų laimėjimai, kūrybiškumas, jaunatviškumas ir
veržlumas džiugina visą savivaldybės bendruomenę.

Sveikindama su Tarptautine studentų diena, noriu
palinkėti, kad ir toliau netrūktų naujų idėjų ir veržlumo.
Juk nuo Jūsų sėkmingai baigtų studijų, atskleistų
talentų, ateities darbų ir projektų priklausys Visagino

ir visos Lietuvos gerovė bei pažanga. Kiekvienas Jūsų
laimėjimas yra mūsų visų laimėjimas.

Džiugiai domėkitės mokslu, nuoširdžiai plėskite
dalykines žinias ir semkitės visokeriopos patirties.
Nuoširdžiai linkiu Jums visiems sėkmės ir stiprybės. 

Tegul Jūsų ateitis būna šviesi, o Jūsų darbai dideli
ir prasmingi!

Savivaldybės merė Dalia ŠTRAUPAITĖ

2016 m. lapkričio 8 d. Lietuvos Didžiosios Kunigaikštystės val do vų
rūmuose įvyko projekto „Gyvenu laisvai!“ I etapo baigiamasis renginys.
Jame buvo paskelbta ir apdovanota geriausią meno kūrinį sukūrusi pro-
jekto komanda, įteikti apdovanojimai pagal kitas nominacijas. Pagrindi-
nis projekto „Gyvenu laisvai!“ tikslas – ugdyti tautinių bendrijų jaunimo
pilietiškumą, skatinti jį geriau pažinti, suvokti ir puoselėti savo krašto
kultūrą, unikalią tapatybę. Įgyvendinant projekto I etapą 2015 m.
gegužės mėn. Rytų Lietuvoje – Visagine, Trakų, Šalčininkų, Švenčionių
ir Vilniaus rajonuose – buvo įkurtos 5 kū ry binės dirbtuvės, suburtos jau-
nimo komandos, kurios kartu su profesionaliais menininkais kūrė
pasirinktus meno kūrinius. Šiame projekte Visaginui atstovavo Visagino
„Atgimimo“ gimnazijos mokiniai, su si būrę į komandą „Gervuogė“. 

Jaunimo darbus vertino speciali komisija. Ją sudarė Lietuvos meno
kūrėjų asociacijos prezidentas Kornelijus Platelis, istorikas prof. Alfredas
Bumblauskas, kino režisierius ir prodiuseris Arūnas Matelis, kino ir
teatro kritikas Andrius Jevsejevas.

Labai džiugu, kad visaginiečiai gavo net tris apdovanojimus. Pa-
grindinis apdovanojimas buvo įteiktas už Visagino komandos „Ger vuo -
gė“ kartu su režisieriumi Audriumi Lelkaičiu sukurtą socialinės
do kumentikos filmą apie Visaginą. Specialios komisijos vienbalsiai
išrinkta geriausia projekto koordinatorė Eleonora Dutkevičienė, Visa -
gino „Atgimimo“ gimnazijos istorijos mokytoja metodininkė. Taip pat
Visa gino komanda „Gervuogė“ gavo specialųjį prizą už puikią pro jektinę
veiklą ir sukurtą produktą. 

„Nuoširdžiai sveikinu „Atgimimo“ gimnazijos jaunimą, pedago gus ir
gimnazistų tėvus su įspūdinga pergale! Džiaugiuosi Jūsų nuveiktais dar-
bais, didžiuojuosi kiekvienu, garsinančiu mūsų Visaginą!“ – sakė merė.

Visagino jaunimas gavo net tris apdovanojimus

Buvo nutarta prašyti Vyriausybės ir
Sei mo kuo skubiau pakeisti Fiskali-

nės sutarties įgyvendinimo konstitucinį
įstatymą ir padidinti savivaldybių skolini-
mosi galimybes įgyvendinti investicijų
projektus, iš dalies finansuojamus Euro -
pos Sąjungos ir Valstybės investicijų
programos lėšomis. Parengtas Biud že to
įstatymas numato, kad 2017 m. paja mos
sudarys 6,3 proc. (arba 148,471 mln.

eurų) daugiau nei 2016 m. 2017 m. savi -
val dybės gaus 41,211 mln. eurų GPM
dau giau. Kita naujovė yra ta, kad į savi -
val dybių prognozuojamų pajamų rodiklį
nuo 2017 m. nebus įskaičiuoja mos įmo -
kos už ilgalaikio materialiojo ir nemateria -
liojo turto realizavimą. Šios įmo kos liks
kaip savivaldybės biudžeto pajamos,
kurias savivaldybė planuoja savarankiš -
kai. Taryba, nors iš esmės ir pritarė Me -

todikos įstatymo projektui, nu tarė siūlyti
2016 m. numatytas savival dybėms BDK
sumas transformuoti į ben drąsias dotacijas,
kurios nebūtų mažinamos augant savival -
dybių kitoms pajamoms. LSA tarybos nu-
tarime taip pat siūloma papildyti įstatymą
teisinėmis prielaidomis skirti savivaldy -
bėms ne tik didesnį GPM procentą, bet ir
– prireikus – pakankamo dydžio valstybės
biudžeto bendrąsias dotacijas.

Merai svarstė kitų metų biudžetą
Lapkričio 3 dieną, ketvirtadienį, Vilniuje susirinko Lietuvos savivaldybių aso-

ciacijos (LSA) taryba, kuri vienija visus 60 Lietuvos merų, tarp kurių ir Visagino
savivaldybės merė Dalia Štraupaitė. LSA taryba svarstė kitų metų savivaldybių biu-
džetų naujoves bei siūlymus tobulinti biudžeto metodiką.
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Надо сказать, что попытки объ -
еди нения предпринимательства бы -
ли и раньше. Так, на одной из встреч,
организованных по инициативе мэра
самоуправления Дали Штраупайте,
предлагалось создать Висагинский
совет предпринимателей из предста-
вителей разных сфер бизнеса. Были
даже предложены кандидатуры руко-
водителей от конкретных висагин-
ских фирм, которые вошли бы в этот
совет. Но не сложилось. Возможно, и
сами предприниматели могли бы
проявить тогда больше инициативы.
И вот новая попытка. На этот раз по
инициативе молодых членов Совета
самоуправления.

Главная цель сегодняшней встре -
чи - совместными усилиями вырабо-
тать обращение к правительству,
Сейму о необходимости особого вни-
мания к самоуправлению, подготовить
механизм поддержки бизнеса в ре-
гионе в целях создания условий для
улучшения инвестиционного климата.

На встрече с предпринимателями 
В среду, 9 ноября, в большом зале заседаний собрались висагинские

предприниматели, которых пригласило на эту встречу руководство само-
управления. Цель встречи - выслушать и услышать предпринимателей,
понять, с какими вызовами они сталкиваются в своей де я  тельности, об-
судить проблемы, поговорить о возможностях развития бизнеса в Висагин-
ском самоуправлении, предложить объединить усилия предп ринимателей. 

По словам мэра самоуправления,
сегодня, когда формируются новые
структуры власти, в условиях, когда
планируется реформировать столь
важное для нас Министерство энер-
гетики, мы хотим, чтобы нас, наконец,
услышали. «Висагинское самоуправ-
ление по-прежнему находит ся в
слож нейших условиях, когда осу-
ществляется процесс снятия ИАЭС с
эксплуатации, и до сих пор остается
множество нерешенных вопросов,
возникших после политического ре-
шения о закрытии атомной станции.
Нам необходимы новые условия для
развития самоуправления, для под-

держки бизнеса на территории виса-
гинского региона», - отметила мэр.

Об этом же говорил и лидер мо-
лодежной команды Евгений Шуклин:
о внимании к предпринимательству,
о необходимости льгот для развития
бизнеса в Висагинасе, о важности
более активного сотрудничества с
центральной властью.

Встреча была эмоциональной, что
называется, «накипело». Предприни-
матели говорили о необходимости вы-
работать тенденцию: приоритет в
исполнении подрядов на местном
уровне - висагинским предприятиям.
Более того, о формировании навы-
ков патриотизма при выборе любого
товара: предпочтение должно отда-
ваться продукции висагинских пред-
приятий. Этот момент, пожалуй,
касается не только предпринимате-
лей, а всех висагинцев.
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